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Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 

 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 22 grudnia 
2010r. do dnia 18 stycznia 2011r. 
W tym czasie odbyły się 3 posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i 
rozpatrzono następujące sprawy: 
 
 
   I.     W zakresie spraw finansowych:  

 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Osina o dofinansowanie 
organizacji imprezy sylwestrowej w kwocie 400,00 zł w ramach Funduszu 
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowany zakup i 
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010 rok. 

 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o dofinansowanie 
organizacji wieczorku Mikołajkowego w kwocie 250,00 zł w ramach Funduszu 
Sołeckiego. Burmistrz rozpatrzył negatywnie przedmiotowy wniosek z uwagi na brak 
środków w budżecie na rok 2010 na w/w zadanie. 

 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. powstania należności dla OPS od 
osoby fizycznej i postanowił umorzyć odsetki od kwoty głównej, zaś tę rozłożyć na 12 
rat.  

 

4. Burmistrz Barlinka zobowiązał RO.I do udzielenia odpowiedzi na pismo Starostwa 
Powiatowego w Myśliborzu, dot. zasadności likwidacji w Barlinku Filii Wydziału 
Komunikacji. 

 
5. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem Dyrektor PG Nr, 1 która zwróciła się z prośbą o 

przeznaczenie, zaoszczędzonych w budżecie szkoły, środków pieniężnych na 
doposażenie sal informatycznych oraz zakup sprzętu sportowego i kuchennego. 
Burmistrz wyraził zgodę na przeznaczenie przedmiotowych środków na wyżej 
wspomniany cel. 

 
 

   II.    W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia zakresu do wniosku do 

rewitalizacji dot. przebudowy ul. Grodzkiej i parkingu przy parku Delta. Burmistrz 
polecił zebrać oferty na przebudowę ul. Grodzkiej. Odnośnie przebudowy parkingu przy 
parku Delta burmistrz ustalił, iż nie sporządzamy dokumentacji. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem FIRMY "JANEX" J. Pawłowski PW u. 

Fabryczna 2 Barlinek o zmianę wjazdu z ul. Ogrodowej w ul. Fabryczną. Wniosek dot. 
wąskiego wjazdu w ul. Fabryczną z ul. Ogrodowej przy skręcie w lewo, który będzie 
uniemożliwiał wjazd samochodem ciężarowym. Przeprowadzono wizję lokalna, która 
potwierdziła zasadność wniosku. Burmistrz wyraził zgodę na proponowaną zmianę oraz 
udzielenie zamówienia o dokonanie zmiany wjazdu poprzez poszerzenie dla "PBR" ul. 



 2 

Św. Bonifacego, 74-320 Barlinek. Wartość robót budowlanych w oparciu o przedłożony 
kosztorys ustala się w wysokości 4.492,62 zł brutto.  

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą udzielenia zamówienia uzupełniającego na 

realizację robót w ul. Fabrycznej w Barlinku. Wpłynęły wnioski właścicieli 
nieruchomości i Spółki Płoni o wybudowanie przyłączy wodociągowo-kanalizacyjnych 
do nieruchomości, których nie było w projekcie budowlanym podstawowym. Podjęto 
działania o zmianie projektu i uwzględnienie wniosków. Burmistrz wyraził zgodę na 
udzielenie zamówienia uzupełniającego dla wykonawcy zadania podstawowego tj. PB-
R"PBR" w Barlinku na kwotę 22.618,91 zł brutto. Termin realizacji do dnia 
30.04.2010r.  

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa udzielenia zamówienia na remont i 

konserwację fragmentu mostka na kanale barlineckim zagrażającym bezpieczeństwu dla 
użytkowników drogi i chodnika jest uzasadniona potrzeba przeprowadzenia remontu i 
konserwacji. Burmistrz wyraził zgodę na udzielenie zamówienia dla firmy ZUHO "PT" 
T. Przybyłek ul. Szosa do Lipian 10. Wartość robót budowlanych to kwota 9.067,66 zł 
brutto. Termin realizacji do 21.12.2010r.  

 
5. Burmistrz Barlinka polecił podjąć działania odnośnie prawidłowej komunikacji i 

parkowania autobusów przy ul. Rynek w Barlinku.  
 
6. Burmistrz Barlinka zatwierdził wybór projektanta na opracowanie dokumentacji na 

przebudowę ulicy Grodzkiej - Przedsiębiorstwo Wielobranżowe FAWAL z Gorzowa 
Wlkp. na kwotę 9 150,00 zł, oraz na przebudowę chodników w Barlinku - SD 
PROJEKT z Poznania na kwotę 18 204,00 zł. 

 
7. Burmistrz Barlinka wyraził zgodę na przesunięcie terminu realizacji inwestycji dot. 

Remontu obiektu zaplecza socjalnego boiska sportowego w Mostkowie do dnia 15 
kwietnia 2011 r., zgodnie z § 28 wcześniej zawartej umowy. 

 
8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami dot. wyboru inspektora nadzoru (remont 

ulicy Stodolnej w Barlinku) i wybrał ofertę firmy PiNB Witold Krasowski z Barlinka. 
cena oferty wynosi 6 100,00 zł brutto. 

 
9. Burmistrz Barlinka z wnioskiem ANR dot. sprzedaży nieruchomości dz. nr 6/15, 6/17, 

8/74, 8/76, 8/77, 29 obr. Stąpie na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. Wnioskodawca 
zwraca się z prośbą o informacje dot. ewentualnie planowanych inwestycji drogowych 
na sprzedawanych działkach lub w ich sąsiedztwie. Burmistrz nie planuje inwestycji 
drogowych, jednakże ANR ma zapewnić służebność drogową do kościoła. 

 
10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem ENEA Operator w sprawie projektowanej 

linii kablowej wraz z budową stacji kontenerowej w obrębie ul. Moniuszki w Barlinku. 
Wnioskodawca zwraca się z prośbą o uzgodnienie lokalizacji stacji transformatorowej 
kontenerowej oraz przebiegu trasy projektowanych linii kablowych na działkach nr 
273/25, 273/10, 277/12, 277/5, 277/7. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, informując 
wnioskodawcę, iż z chwilą przystąpienia Gminy Barlinek do budowy drogi wszelkie 
koszta związane z ewentualnym przełożeniem kabli spoczywają po stronie Enea 
Operator.   
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11. Burmistrz Barlinka zatwierdził skład komisji przetargowej do przetargu "Budowa 
ścieżki rowerowej z Barlinka do Krzynki"- odcinek nr 2. Komisja w składzie : J. Zubyk, 
R. Wolniak, K. R. Szkudlarek, W. Kościukiewicz. 

 
 
   III.       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wykup nieruchomości 

w udziale do 12/100 części nieruchomości - dz. nr 41 obr. Moczydło. Wnioskodawca 
wystąpił o wykup nieruchomości w udziale 12/100 części dz. nr 41 obr. Moczydło oraz 
o zapewnienie o możliwości zmiany sposobu użytkowania na cele usługowe z funkcją 
mieszkalną- dom weselny. Po uzgodnieniach z Gminą Barlinek warunków nabycia 
części komunalnej pozostali współwłaściciele wyrażają chęć zbycia pozostałej części. 
Burmistrz wyraża chęć zbycia części przedmiotowej nieruchomości, zgodnie z art. 37 
ust 2 pkt 9 możliwe jest zbycie gminnego udziału w przedmiotowej nieruchomości w 
drodze bezprzetargowej, ale na rzecz innych współwłaścicieli tej nieruchomości. Co do 
zmiany sposobu użytkowania sprawę prowadzi Starostwo Powiatowe w Myśliborzu.  

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przygotowanie 

procedury na odpłatne przejęcie przez Gminę Barlinek dz. nr 237/1. Wnioskodawcy 
powołują się we wniosku na wydaną przez Burmistrza Barlinka decyzje nr 37/10 z dnia 
14.05.2010r. o warunkach zabudowy. Z decyzji wynika, że część działki nr 237, która 
po podziale geodezyjnym oznaczona została dz. nr 237/1 ma być przeznaczona na 
poszerzenie działki 125 stanowiącej własność Gminy Barlinek oraz istniejącej sieci 
wodociągowej. Na działce nr 125 znajduje się droga wewnętrzna. Burmistrz polecił 
wystosować pismo do wnioskodawcy, iż Gmina nie składała żadnych przyrzeczeń, co 
do wykupu przedmiotowej działki, nie niej jednak jest zainteresowana nieodpłatnym 
przejęciem. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w sprawie zbycia 

działek nr 370, 371, 372 obr. Żydowo po pierwszym przetargu zakończonym wynikiem 
negatywnym. Burmistrz polecił zorganizować drugi przetarg ustalając cenę 
wywoławczą z pierwszego przetargu - 41.541,00 zł. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w sprawie sprzedaży 

lokalu mieszkalnego znajdującego się w budynku wielolokalowym wybudowanym na 
działce nr 576/7 położ. w Barlinku przy ul. Lipowej po pierwszym zakończonym 
wynikiem negatywnym przetargu. Burmistrz polecił zorganizować kolejny przetarg 
ustalając cenę wywoławczą z pierwszego przetargu- 55.803,00 zł.  

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w sprawie zbycia 

działki gruntu nr 904/1 obr. 1 Barlinek. po pierwszym przetargu zakończonym 
wynikiem negatywnym. Burmistrz polecił wstrzymać postępowanie.  

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przyznania dodatkowych środków na remont 

świetlicy wiejskiej w Płonnie. Burmistrz przyznał kwotę 2.300,00 zł na zakup 
wykładzin, listew i kleju potrzebnych do przedmiotowego remontu. W/w remont 
zostanie wykonany bezpłatnie. 
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7. Burmistrz Barlinka postanowił rozpocząć procedurę wyborów sołeckich, która winna 
zakończyć się do dnia 10 lutego 2011 roku. 

 
 
IV.     W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 
 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Architektów Łącki, Krzywoszański Sp. z 

o. o. sp. Komandytowa Zielona Góra dot. uzgodnienia projektu przyłącza kablowego 
przy ul. Szpitalnej w Barlinku. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, polecił 
przygotować stosowny projekt uchwały o ustanowienie służebności przesyłu. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zalewania przez wody gruntowe piwnic w m. 

Rychnów. Powodem zalewnia przedmiotowych piwnic jest zły odpływ rzeki Myśla, co 
powoduje podnoszenie się wód gruntowych. Burmistrz polecił potraktować sprawę jako 
pilną i wystosować pismo do Urzędu Marszałkowskiego w Szczecinie oraz Starostwa 
Powiatowego w Myśliborzu o podjęcie stosownych działań w celu rozwiązania 
przedmiotowego problemu. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośba o zmniejszenie 

działki gruntowej nr 140/1 obr. Płonno. Wnioskodawca twierdzi, iż 35% gruntu nie 
nadaje się do dalszej uprawy z powodu znajdujących się tam krzaków i porostów, 
których nie można wyeliminować. Burmistrz po wcześniejszej wizji lokalnej 
negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Usługi Transportowe M. Michalski, 

Moczkowo Wiosenna 52 Barlinek z prośbą o wydzierżawienie działki nr 568 położ. 
przy ul. Fabrycznej w Barlinku. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, polecił 
przygotować stosowny projekt uchwały do Rady Miejskiej o wyrażenie zgody na 
wydzierżawienie przedmiotowej działki w trybie przetargu nieograniczonego 
ofertowego. 

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. przejęcia przez Komornika Sądowego 

na mienie Gminy Barlinek dnia 28.12.2010r. działki nr 236 wraz z pawilonem położonej 
przy ul. Niepodległości 35a w Barlinku. Burmistrz polecił referatowi RG rozpocząć 
procedurę zbycia przedmiotowej nieruchomości. 

 
 
 
 
  V.    W zakresie spraw oświaty: 

 

1. Burmistrz Barlinka wręczył akt mianowania dla nauczyciela SP Nr 1.  
 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą powołania komisji do przygotowania 
i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
dostawę autobusu do dowozu osób niepełnosprawnych- minimum 17 miejsc z 
windą na potrzeby Środowiskowego Domu Samopomocy w Osinie. Burmistrz 
powołał komisję w składzie: G. Matysiak- Domachowska, E. Włdkowska, A. 
Czerniejewska. 
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3. Burmistrz Barlinka zatwierdził wynik przetargu na dostawę używanego autobusu 
przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych, na który wpłynęła 
jedna oferta firmy MS AUTO Marcin Staszkiewicz. Cena oferty wynosi 94 
000,00 zł brutto. 

 
4. Burmistrz Barlinka zobowiązał ROś.I do podjęcia działań, tj. dokonania 

stosownych wyliczeń, przygotowania dokumentacji, zebrania ofert itp., 
zmierzających do zlecenia przez Gminę w nowym roku szkolnym 2011/2012, 
usług w zakresie dowozów szkolnych. 

 

5. Burmistrz Barlinka postanowił, iż Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mostkowie, 
w związku z przekazaniem jej zespołu boisk wg. programu "Orlik 2012" w 
użytkowanie, ogłosi nabór na trenera środowiskowego. Ostatecznego wyboru 
dokona po konsultacji z Burmistrzem Barlinka. 

 

 
 

   VI.     W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Barlinku o przedstawienie ewentualnych propozycji tematów sesyjnych do 
dnia 17.12.2010r. Burmistrz poinformował o powyższym kierowników Urzędu 
Miejskiego w/m oraz polecił przekazać przedmiotowe tematy dla referatu RO 
który przedłoży je do Rady Miejskiej w/m. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą podpisania umowy na utrzymanie, 

bieżącą obsługę i serwis stron internetowych należących oraz finansowanych 
przez Urząd Miejski w Barlinku. Po szczegółowym przedstawieniu sprawy i 
analizie burmistrz wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy z 
Przedsiębiorstwem Handlowo- Usługowym Reset M. Kaliszuk, ul. Widok 36 
Barlinek.   

 
3. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 183/2010 w sprawie powołania składu 

osobowego Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
 
 
 
  VII.     W zakresie spraw OPS: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w 
Barlinku w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania, i po zaakceptowaniu ww. projektu uchwały skierował go do 
RM. 
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W okresie od dnia 22 grudnia 2010r. do dnia 18 stycznia 2011r. Burmistrz Barlinka wydał 
następujące zarządzenia: 
 
 
Lp. Nr 

Zarządzenia 

W sprawie Data Uwagi 

1 181/2010 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w 
trybie bezprzetargowym na okres do 3 lat  
nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Barlinek, położonej w obrębie 2 m. 
Barlinek 

28.12.2010 RGM.IV 

2 182/2010 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2010 
rok. 

23.12.2010 RF.I. 

3 183/2010 Powołania składu osobowego Gminnej 
Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych. 

30.12.2010 Sekretarz 
Barlinka 

4 184/2010 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2010 
rok. 

30.12.2010 RF.I. 

5 1/2011 Ustalenia pogotowia kasowego na 2011 
rok 

03.01.2011 RF.I. 

6 2/2011 Polityki rachunkowości  03.01.2011 RF.I. 
7 3/2011 Planów finansowych jednostek 

budżetowych Gminy Barlinek na 2011 rok 
07.01.2011 RF.I. 

8 4/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011 
rok. 

07.01.2011 RF.I. 

9 5/2011 Zbycia w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej położonej w 
Barlinku przy ul. Bocznej. 

13.01.2011 RG.IV. 

10 6/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości 
gruntowej przeznaczonej od oddania w 
uzytkowanie wieczyste położonej w 
Barlinku przy ul. Sądowej. 

13.01.2011 RG.IV. 

11 7/2011 Określenia warunków korzystania i zasad 
odpłatności z tytułu wynajmowania 
świetlic wiejskich stanowiących własność 
Gminy Barlinek. 

13.01.2011 RG.VI. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 

 

1. Spotkano się z Wojewodą Zachodniopomorskim w sprawie 

możliwości wsparcia remontu spalonej Hali Sportowej przy ul. 

Jeziornej. 

2. Odbyło się spotkanie z sołtysami w sprawie budżetu na rok 

2011. 

3. Spotkano się z Zarządem Pogoni w sprawie modernizacji 

stadionu oraz finansowania Klubu przez Gminę w 2011 roku. 

4. Spotkano się z Dyrektorem Oddziału PKO w Barlinku w sprawie 

wsparcia organizacji wydarzeń społeczno- kulturalnych w 

2011roku przez Bank.  

5. Spotkano się z Komendantem Komisariatu Policji Zbigniewem 

Jasiakiem w sprawie prowadzonej „akcji zima”. 

6. Spotkano się 3 krotnie z dzierżawcą Hali Sportowej przy ul. 

Jeziornej w sprawie porozumienia się, co do odbudowy spalonej 

hali.  

7. Spotkano się z Dyrektorem PG Nr 1 w sprawie realizacji 

projektu „Wiem, umiem, potrafię”. 

8. Uczestniczono w Wlanym Zgromadzeniu Stowarzyszenia 

Promyk działającego na rzecz Domu Dziecka w Barlinku. 

9. Spotkano się ze Starostą Myśliborskim Arkadiuszem Mazepą w 

sprawie współpracy pomiędzy samorządami. 

10. Spotkano się z projektantami projektu budowy Biblioteki 

Publicznej w sprawie dalszej realizacji tego projektu. 

11. Spotkano się z przedstawicielami Klubu Seniora w sprawie 

organizacji w roku 2011 zajęć w ramach Uniwersytetu III 

wieku.  

12. Powołano nowy skład GKRPA oraz odbyło się spotkanie, na 

którym pożegnano część dotychczasowych członków. 

13. Spotkano się z mieszkańcami Mostkowa oraz przedstawicielami 

Zarządów Melioracji z Myśliborza i Pyrzyc w związku z 

zalewaniem nieruchomości w tym sołectwie. 

14. W Strąpiu wręczono Krzyż Zesłańców Sybiru dla Pani Jadwigi 

Walczyk. 

15. Spotkano się z wykonawcą modernizacji ul. Podgórnej w 

sprawie naprawy tej nawierzchni. 



 8 

16. Spotkano się z Proboszczem Parafii P. W. Niepokalanego Serca 

NMP w sprawie poprawy zagospodarowania cmentarza w 

Moczydle. 

17. Spotkano się z Agencją Nieruchomości Rolnych w Szczecinie w 

sprawie możliwości uzyskania środków na prace związane z 

melioracją terenów wiejskich oraz możliwości wsparcia innych 

zadań na majątku przejętym od ANR. 

 

 
 


